Health Series / 健康系列







35 BV • 35 RV







Gamat Asli

500 ml

500ml

When a Golden Sea Cucumber is cut into two, it can turn into two living sea cucumbers within 3 months. When it is in danger, it will quickly spit its the internal organs to confuse the enemy and escape. 50 days later, it will regenerate new organs. This is just a few of the super-healing powers of the Golden Sea Cucumber! Over time, an undeniable body of evidence has been accumulated to show that man too can benefit from its healing powers.

Our Gamat Asli is fully extracted from pure Golden Sea Cucumber with 200% concentration more than other ordinary Gamat products. Besides that, the manufacturing processes also comply with the most stringent standards to ensure the best and safest procedures. It is cholesterol-free and is absolutely safe for consumption. Winter melon flavour has been added to improve the taste and it is suitable for the young and old alike!

当金海参被切成两段,它可在3个月内变成两条海参。遇见危险时,它会快速把内脏吐出,迷惑敌人,乘机逃脱;50天后,它又会再长出全新的内脏。这证明金海参体内拥有支持再生的神秘营养物质,这些营养物质能够修复人体的伤口。因此,金海参对于医药及药理方面是具有珍贵的价值。

高科技萃取且拥有200%以上的浓度,让食用者可在短期内明显看到其效果。制作过程中,采用最严格的标准,维持着最好和洁净的生物技术程序。特别的是,它不含胆固醇,绝对安全被食用。加入清爽冬瓜味道,口味大众化,老少咸宜!

Active Components & Functions/ 独特成分&功效:

- Golden Sea Cucumber contains biologically active substances,
 promotes cell repair and regeneration /金海参 含生物活性物质,促进细胞修复和再生
- Cell Growth Factors enhances the proliferation of cells, bones and collagen 细胞生长因子 帮助细胞、骨骼和胶原蛋白的增生
- Saponin and Mucopolysaccharide enhances immune system, lowers blood pressure,
 cholesterol and triglyceride levels / 皂素和粘多糖 增强免疫系统、降低血压、胆固醇和三酸甘油脂
- Glucosamine, Chondroitin sulfate and Collagen reduces joint pain 葡萄糖胺,硫酸软骨素和胶原蛋白 – 舒缓关节疼痛
- EPA and DHA-improves brain and cardiovascular functions EPA及DHA - 帮助脑部和心血管功能正常运作



Directions of Use/使用方法:

Consume 2 tablespoons (30ml) each time, twice daily before meal.

Shake well before use.

每天饭前饮用2次,每次2汤匙(30m1)。 摇匀后再服用。



Gamat Asli